

West Valley Chinese Language School

P.O. Box 2383, Sunnyvale, CA 94087

(408) 839-7001 www.wvcls.org

Established since 1963

For 51 years since 1963, West Valley Chinese Language School has been the only non-profit, parent operated **Cantonese** School in the south bay area dedicated to providing a motivating environment for children to learn Chinese language and culture. Our dedicated and experienced faculty and staff are using the textbooks from "MeiZhou Chinese". The full school year curriculum includes:

- Learning Chinese language and culture
- Developing basic skills of listening, speaking, reading and writing
- Continuing improvements to prepare the Silicon Valley children for a demanding career in the future
- Putonghua Mandarin session (Han Yu Pin Yin) in addition to regular Cantonese from 4th grade onwards. AP class for 7th grade and above.

***** **2015-2016 Registration Information** *****

Open Days: Friday, September 4 and 11, 2015

School Hours: Friday 7:00-9:00pm

School Location: Homestead High School

21370 Homestead Road, Cupertino, CA 95014

Grade Levels: Cantonese class, K to Level 12 (age 5 or older)

Registration: (408) 839-7001

Website: www.wvcls.org

***** Scholarships & Chinese AP Class available *****

西谷中文學校 招生



本校自1963年創立，至今已51年，是一所非牟利、由家長管理的中文學校，本校以母語（粵語）教學，目的為灣區兒童提供師資優良的中文學習環境，老師教學方法富啟發性，學校活動豐富而多元化。

學校選用《美州華語》為基本教材，內容特色包括：

- 中國語文和文化並重
- 語文重聽，說，讀，寫四方面發展
- 課程配合矽谷華僑子弟需要，不斷追求進步
- 四年級和以上加插漢語拼音普通話課程，七年級和以上附設美國中文AP考試課程。

***** **2015-2016 註冊簡章** *****



開放日： 2015年9月4日和11日星期五

上課時間： 星期五 晚上七時至九時

上課地點： Homestead High School

21370 Homestead Road, Cupertino, CA 95014

級別： 粵語班 K-12年級（五歲或以上）

註冊請電： (408) 839-7001

查閱網址： www.wvcls.org ** 本校提供獎學金 和 AP class **